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PROCES – VERBAL 

al ședinței extraordinare  a Consiliului Local Teișani  din data de  25  

septembrie 2023, orele 17, 45 

 Sedința  extraordinara a Consiliului Local Teișani  a fost convocată     prin 
Convocatorul semnat de un numar de 6 consilieri locali (Oprescu Petre ,  Mareș 
Rocxana , Diniță Ștefan , Dafina Marian-Irinel    , Hangiu Florentin  si Marghioala 
Cătalin-Ionuț ) , inregistrat cu nr. 7186 /19.09.2023 .  

La apelul  nominal s-a  constatat că la lucrările ședintei  participă un numar 
de 12 consilieri din numarul total de 12 consilieri in functie   și anume  ,  fizic un 
numar de 8 consilieri  : Marghioala Cătalin-Ionuț , Diniță Ștefan , Catană Octavian 
,Mares Rocxana,Dumitrescu Gheorghe , Hangiu Florentin , Oprescu Petre si  Popa 
Constantin , iar on line participa 4  consilieri si anume :  Mirea Ovidiu –Constantin,  
Cârstocea   Lavinia –Elena  , Dafina Marian-Irinel si  Pisaiu Ionut- Daniel    

L a lucrarile sedintei participa si delegatul satesc Coman  Nicolae . 
La ședința Consiliului Local Teișani mai  participă, de drept , doamna  

Stanciu Camelia secretarul  general  al U.A.T. Teișani  si d-l primar Stanciu 

Gheorghe .  

D-l presedinte  Oprescu Petre  

Dau citire proiectului ordinei de zi și anume : 

1.  Aprobarea procesului verbal ale ședinței din data de 17.08.2023. 

 

2. Proiect de hotărâre nr. 36/22.08.2023 privind repartizarea sprijinului 

financiar alocat pe anul 2023 cultelor religioase de pe raza comunei Teisani – 

proiect inițiat de domnul primar Stanciu Gheorghe; 

Aviz comisia nr.1; 

 

3. Proiect de hotărâre nr. 37/25.08.2023 privind acordarea de rechizite pentru 

elevi cu ocazia inceperii noului an scolar – proiect inițiat de domnul primar Stanciu 

Gheorghe; 

Aviz comisia nr.1; 

4. Proiect de hotărâre nr. 38/29.08.2023 privind aprobarea achizitiei de 

costume pentru ansamblul de dansuri moderne – proiect inițiat de domnul primar 

Stanciu Gheorghe; 

Aviz comisia nr.1; 

 



5. Proiect de hotărâre nr. 39/01.09.2023 pentru aprobarea Regulamentului 

Local de implicare a publicului in elaborarea si revizuirea documentatiilor de 

urbanism si amenajarea teritoriului – proiect inițiat de doamna viceprimar 

Carstocea Elena Lavinia; 

Aviz comisia nr.1, 2 si 3; 

 

6. Proiect de hotărâre nr. 40/01.09.2023 privind acordarea unui mandat 

special domnului Stanciu Gheorghe, primar al comunei Teisani, judetul Prahova, 

pentru a vota in sedinta AGA rezilierea contractului de delegare prin concesiune 

a gestiunii activitatii de colectare, transport si transfer a deseurilor municipal in 

zonele: 3-Draganseti, 4-Urlati si 5-Valenii de Munte, nr. 259/18.02.2019 si 

1576/19.02.2019 – proiect inițiat de doamna viceprimar Carstocea Elena Lavinia; 

Aviz comisia nr.1, 2 si 3; 

7. Discutii cu privire la adresa nr. 1724/14.09.2023 trimisa de Scoala 

Gimnaziala “Dumitru Brezeanu” din comuna Teisani si inregistrata la Consiliul 

Local cu nr. 7183/15.09.2023. 

8. Diverse . 

 

D-l presedinte da cuvantul  d-mnei viceprimar ,  Cârstocea  Lavinia –Elena. Si d-

lui Marghioala Catalin . 

D-na viceprimar – imi  retrag proiectul de hotarare   nr 40 /01.09.2023 – a 

ramas fara obiect ( firma ROSAL a platit redeventa conform clauzelor 

comntractuale  ) . 

D-l Marghioala Catalin - propun suplimentarea ordinei de zi cu pr . nr  41/2023  

. 

D-l presedinte - propun ca la  la diverse suplimentam cu o adresa catre 

Prefectul jud Ph.  

D-l Primar – solicit sa se respecte legea  . 

- propun suplimentarea  cu referatul nr ....../............2023 . primar  invoca 

daca acest  referat  este foarte  important si explica care este procedura  

pentru initierea acestui  unui proiect de hotarare .  

D-l presedinte 

 
Supun la vot  ordinea de zi  cu suplimentarile facute .   
Voturi pentru – 12 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?  Nu sunt. 
Vă mulțumesc ! 
 
Ordinea de zi a sedintei extraordinare din data de  25.09.2023 a fost 

aprobat cu unanimitate de voturi   



 
D-na Stanciu Camelia – secretar general al U.A.T. Teisani 
Va informez ca sunt indeplinite prevederile art 136 ,alin ( 8)  din O.U.G. nr 
57/2019 , privind Codul administrativ , m c,  perntru proiectele de hotărâre care 
au fost aprobate pe ordinea de zi .  
Precizez de asemenea ca convocarea sedintei s-a facut invocand prevederile art 
.7  alin (13)  din  Lg. 52/ 2003,  privind transparenta decizionala in administratia 
publica  , cu modificarile si completarile ulterioare . 
 

D-l presedinte de sedinta 

Punctul nr. 1   

Aprobarea procesului verbal al sedintei extraordinare cu convocare de 

indata  din data de  17.08.2023 . 

Dacă sunt observații ?   

Se inscrie cineva la cuvant ? 

Nu sunt inscrieri  la   cuvant . 

 

Supun la vot procesul verbal  
Voturi pentru – 12  
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?  Nu sunt. 
Vă mulțumesc ! 
 
Procesul verbal al sedintei extraordinare cu convocare de indata  din 

data de  17.08.2023 a fost aprobat cu unanimitate de voturi . 

Punctul nr. 2   

 Proiect de hotărâre nr. 36/22.08.2023 privind repartizarea sprijinului 
financiar alocat pe anul 2023 cultelor religioase de pe raza comunei Teisani – 
proiect inițiat de domnul primar Stanciu Gheorghe; 

Aviz comisia nr.1 

 

D-l presedinte: 

Dacă sunt observații?   



Inscrieri la cuvant : d-nii Stanciu Gheorghe - primar , Marghioala Catalin , 
Oprescu Petre , Coman Nicolae  si Popa Constantin . 
 
D-l presedinte:- dau cuvantul in ordinea inscrierii . 
 
D-l primar – in calitate de initiator fac urmatoarele observatii :  
– acest proiect de hotarare   a fost avizat tarziu ; 
- sumele alocate  unitatilor de cult sunt insuficiente (  de ex. obiectiuvul construire 
capela Teisani este prinsa in suma de 170 mii lei cu alte obiective ) ; 
- daca se analiza costul capelei de la Olteni  se putea face o aproximare corecta 
in ceea ce priveste suma alocata pentru capela Teisani ; 
- sumele alocate nu pot acoperi necesitatile parohiilor de pe raza localitatii  ; 
 
D-l Marghioala  Catalin – 
Precizez :  
- banii  alocati  parohiiilor  erau in buget de 26  februarie 2023 , dar s-a intarziat 
cu initierea  proiectul (  se putea pune anunut imediat ,  nu in luna iunie , iar 
proiect  a fost  initiat abia in luna  august ) ; 
- procedura de achizitie a trerenului  pentru capela de la Teisani nu a fost 
demarata  nici pana la acesta data ; 
 - pentru  capela de la Teisani sunt prevazuti doar bani pentru achizionare teren 
, nu si pentru construire ; 
 
D-l Coman Nicolae  – Subliniz faptul ca  in calitate de reprezentant al 
cetateniilor  din satul Bughea nu  am  fost interebat despre necesitatile satului 
Bughea de Sus , nici macar pentru gard . Cred ca  a fost o neintelegere !   
 
D-l Oprescu Petre  – La formarea bugetului  local s-au alocat sume pentru 
parohiile de pe raza localitatii  , anul acesta era prioritara investitia din satul  
Teisani .  Poate in anii precedenti  ati beneficiat de sume mai mari .  
La  investitia  de aplimentare cu apa Bughea s-au facut 50 de bransamente, 
numar care este depasit fata de bransamentele  prevazute in proiect .  
D-l Marghioala Catalin – Ati primit din bugetul  local 17 miliarde,  deci s-au 
alocat multe sume  pentru acest sat .  
D-l primar – Solicit drept  la replica  si vreau sa mentionez  urmatoarele :   

- s-au facut  mullte afirmatii false  de catre d-l Marghioala Catalin  ; 
- proiecul apei de la Bughea  a fost modificat de catre comisia de licitatie ;  
- costul investitiei nu este  cel afirmat ; 
- consiliul nu are nici un merit  pentru acest proiect , eu am adus acesti 

bani ; 
- banii sunt ai cetatenilor . 

 
D-l Popa Constantin  –referitor la  investitia de la Teisani , referitior  la parohii   

putea sa se faca alocarea acestora  direct catre Parohia  Teisani . 



D-l presedinte: 

Supun  la vot  proiectul  . 
Voturi pentru – 11 . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?   1 – Popa Constantin  
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus a fost aprobat cu 11 voturi “pentru “ si 
un vot “ abtinere “. 
Vă mulțumesc ! 
 
D-l  presedinte  
 
Punctul nr. 3.  
 
Proiect de hotărâre nr. 37/25.08.2023 privind acordarea de rechizite pentru 
elevi cu ocazia inceperii noului an scolar – proiect inițiat de domnul primar Stanciu 
Gheorghe; 

Aviz comisia nr.1; 

D-l presedinte: 
Dacă sunt observații?  
Inscrieri la cunant : - Domnii : Stnaciu Gheoreghe -primar , Oprescu Petre , 
Marghioala Catalin si Popa Constantin . 
 
D-l primar -  Regret ca acest consiului  local nu a gasit timp sa  se intalneasca 
si sa avizeze proiectul de hotarare , erau necesare aceste rechizite pentru copii 
localitatii . Cetatenii vor avea destula luciditate sa analizeze care sunt interesele 
obscure ale Consiliului  Local Teisani , care guvereneaza astazi . 
 
D-l Marghioala – Cetaenii s-au prins ca minciunile  dumneavoastra .  
Acesta este  un proiect pur electoral ,cu  un impact bugetar  peste 70 000 lei , 
bani care puteau fi investiti in destule lucrurui care sunt necesare  stringent .  
Rechizitele de inceput de an  au fost  date elevilor   prin grija directorului  scolii , 
rechizite  date  prin program  guvernamental .  
La deschiderea anului scolar  ati mintit  ca  aceste sume erau alocate de catre  
Consiliul  Judetean Prahova , nu exista fonduri de la consiliul  judetean  pentru 
rechizite .  
Faceti conditii  copiilor ( se  invata simultan , amaenajati grupurile  sanitare , 
achizionati mocrobuz scolar, etc.) acesta este o disperae  pentru voturi . 
 
D-l Oprescu Petre  – In proiect  se invoca Lg. 273/2006,   nu erau bani in buget 
repartizati pentru achizionare de rechizite scolare  . 



La cate sedinte ati participat  in Consiliul  de Administratie  al scolii ? Conform 
prevederilor legale reprezentantul in consiliul de administratie care  nu se prezinta 
la 3 sedinte  este  dat afara . 
Sprijinul financiar pentru rechizite se acorda  prin programe . 
 
D-l primar – Banii erau prevazuti in buget . Cate dosare a facut   scoala pentru  
C.E.S.  si cum a platit scoala  celelalte cheltuieli ? 
 
D-l Marghioala –Aprobarea banilor s-a facut dar  nu ati deschis credite pentru 
C.E.S .  La inceput de ani pe masa copii au gasit ghiozdane . 
 
D-l Popa Constantin  – Apreciez ca la nivelul  la ordonatorului  de credite  
primarie si scoala  nu exista comunicare  .  Exista adresa  de la scoala  in care 
sa fie informat domnul primar  ? 
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul  
Voturi pentru – 5  (Popa  Constantin , Catana Octavian , Dumitrescu  Gheorghe 
, Mirea  Ovidiu , Pisaiu Ionut ) 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? 7 (  Carstocea Lavinia , Dafina Irinel  , Dinita Stefan , Hangiu Florentin 
, Mares Rocxana , Marghioala Catalin si Oprescu Petre ) . 
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus nu fost aprobat , fiind votat cu 5 cu voturi 
“pentru “ si 7 voturi “ abtinere “ . 
Vă mulțumesc ! 
 
D-l presedinte  
 
Punctul nr. 4.  
 
Proiect de hotărâre nr. 38/29.08.2023 privind aprobarea achizitiei de 
costume pentru ansamblul de dansuri moderne – proiect inițiat de domnul 
primar Stanciu Gheorghe; 
Aviz comisia nr.1; 
 
D-l presedinte: 
Dacă sunt observații?  
 Inscrieri la cuvant : D-nii :Stanciu Gheorghe - primar , Oprescu Petre, 
Popa Constantin si Marghioala Catalin  . 
 
D-l Primar – Acest proiect  de hotarare  a fost initiat datorita discutiilor avute 
cu  d-l consilier Dafina Irinel  care sustinea ca nu am aprobat achizitionarea de  

/hangiu


costume populare . Proiectul putea fi initiat si  din partea consilierilor care  
comenteaza . Acesti copii  s-au inscris la  concursuri .  
Comisia de licitatie  a dat decizie sa se faca costumele populare de catre o firma  
din Mehedinti , care nici  nu are atelier. Oamenii au fost informati  ca primarul nu 
a fost de acord cu achizionarea costumelor  , lucru care  nu este adevarat . 
 
D-l Oprescu Petre – Procedura a fost urmatoarea : primaria a initiat acesta 
achizitie , au venit ofertele , impreuna cu oamenii din compartimentul  de analiza 
a ofertelor( Oprica Dan  , Florea Mihaela  si  Carstocea Lavinia ) , mai intai au 
analizat   daca sunt  documentele valabile , au ramas 2 firme , a fost luata firma 
care avea pretul cel mai mic( crtiteriu  stabilit conform caietului de sarcini aprobat 
)    . Trebuia sa se  semneze contractul , din  ianuarie si pana acum sunt  9 luni 
, aveati termen sa reziliatiati .De ce nu s-a facut acest lucru ?   
La dansuri modene sunt mai multe tematici, ce costume  se cumpara  ?  
 
D-l Popa  Constantin – Solicit sa ne fie puse la dispozitie   atestatele  
instructorilor care  fac aceste   dansuri . 
 
D-l Marghioala  Catalin – Referitor  la achizitionarea acestor costume  ale 
ansambului , conform  legii dosarul achizitiei publice este public , acestea se pune 
la dispozitie oricarui cetaten . 
Conform  legii achizitiilor  dosarul  se porneste de la un referat  de necesitate , 
referat care a fost intocmit din data de  27.12.2022 , suplimentarea s-a facut in 
consecinta , banii erau in buget .Prin nota  justificativa  in care erau invocate  2 
hotarari de consiliu   , criteriu de adjudecare a fost « pretul cel mai scazut « .  
Procesul verbal  al comisiei intocmit din data de 13.01.2023 a fost inaintat 
primarului. Conform  legii se putea functiona pana la aprobarea bugetului local 
cu 1/12 din bugetul  anului 2022. Aveati posibilitatea  sa refuzati motivat 
nefinalizarea achizitiei. Ati blocat achizitia  , trebuia sa reluati procedura.  
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul  
Voturi pentru – 5 (Popa  Constantin , Catana Octavian , Dumitrescu  Gheorghe , 
Mirea  Ovidiu , Pisaiu Ionut ) 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? 7   (  Carstocea Lavinia , Dafina Irinel  , Dinita Stefan , Hangiu 
Florentin , Mares Rocxana , Marghioala Catalin si Oprescu Petre ) 
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus nu fost aprobat , fiind votat cu 5 cu voturi 
“pentru “ si 7 voturi “ abtinere “ . 
Vă mulțumesc ! 
 
Punctul nr.5  
 

/hangiu


Proiect de hotărâre nr. 39/01.09.2023 pentru aprobarea Regulamentului 
Local de implicare a publicului in elaborarea si revizuirea documentatiilor de 
urbanism si amenajarea teritoriului – proiect inițiat de doamna viceprimar 
Carstocea Elena Lavinia; 
Aviz comisia nr.1, 2 si 3; 
 
D-l presedinte: 
Dacă sunt observații?  
Inscrieri la cuvant : Popa Constantin si Marghioala Catalin .  
 
 D-l Popa – nu vreau sa  se mai  deverseze canalizarile in canalul   ce traverseaza 
localitate ,  nu sunt banci amplasate pe domeniul public  . 
D-l Marghioala Catalin  – Ce masuri concrete ati luat cat ati fost viceprimar 
pe acasta tema ? Este vorba de proceduri conform legii , nu se leaga de 
banci………. !  
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul. 
Voturi pentru – 12 . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri?  Nu sunt. 
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus a fost aprobat cu 12 voturi “pentru “. 
Vă mulțumesc ! 
 
 
Punctul nr. 6  
Proiectul nr 41/18.09.2023 , privind desemnarea  reprezentului   Consiliului 
Local Teișani  în Consiliul de Administraţie al SCOLII GIMNAZIALE “ DUMITRU 
BREZEANU  “ , COMUNA TEIȘANI in anul scolar 2023-2024  .  
 
Aviz comisia nr.2 . 
 
D-l presedinte: 
Dacă sunt observații?  
Inscrieri la cuvant :  D-nii -  Marghioala  Catalin ,Stanciu Gheorghe - primar , 
Popa Constantin si Oprescu Petre .  
 
D-l Marghioala  Catalin – Acest proiect  a fost initiat ca urmare a adresei   
primita de la scoala ,in  care  se specifica ca in termen de  15 zile trebuie sa se  
desemneze membrii comisiilor  , altfel  nu se poate desfasura activitatea in scoala 
a respectivelor comisii .  
 



D-l Primar -  Exista un interes politic in acest proiect  , se putea face o sedinta  
extraordinara  pentru  rezolvarea problemelor  comunitatii.  
Scoala din Teisani este politizata excesiv ,  iar oamenii  desemnati sunt din 
gruparea care blocheaza activitatea in Teisani . Doamna  viceprimar nu mai 
reprezinta P.N.L.-ul , sustine interesele  meschine ale acestei grupari    . 
 
 D-l Popa  Constantin –Sunt de acord  cu cei desemnati ,  dar imi pun 
intrebarea  daca au  timpul necesar de  a paticipa  la aceste comisii ? 
Solicit sa  fim informati  cu ce se intampla  in aceste comisii si ce se hotararaste. 
Nu ne-au mai  fost prezentate procesele verbale   ale sedintelor  consiliului de 
administratie al scolii  de mult timp .  
 
D-l Oprescu Petre  – Procesele verbale personal le voi aduce la primarie pentru 
a va fi comunicate . 
 
D-l presedinte: 
Supun  la vot  proiectul. 
Voturi pentru –10 (Carstocea Lavinia , Dafina Irinel  , Dinita Stefan , Hangiu 
Florentin , Mares Rocxana , Marghioala Catalin  ,Oprescu Petre, Popa Constantin 
, Mirea Ovidiu si Pisaiu Ionut )  . 
Voturi împotrivă? Nu sunt.  
Abțineri? 2 (Catan Octavian   si Dumitrescu  Gheorghe ) . 
Vă mulțumesc ! 
 
Proiectul de hotărâre propus a fost aprobat , fiind votat cu 10 cu voturi 
“pentru “ si 2 voturi “ abtinere “ . 
Vă mulțumesc ! 
 
 
Punctul nr. 7  
Discutii cu privire la adresa nr. 1724/14.09.2023 trimisa de Scoala Gimnaziala 
“Dumitru Brezeanu” din comuna Teisani si inregistrata la Consiliul Local cu nr. 
7183/15.09.2023. 
 
D-l presedinte: - dau citire acestei adrese . 
  
Dacă sunt observații?  
Inscrieri la cuvant :  D-nii – Stanciu Gheorghe - primar  ,  Marghioala Catalin 
si  Oprescu Petre si Dragomir Mihaela .  
 
 D-l Primar – Cine a redactat acesta adresa ? 
Procesul verbal  de receptie este documentul care  atesta ca gradinita este data 
in functiune .    
Anul acesta s-a depus o cerere pentru  functionarea grupei cu program  prelungit 
de catre scoala  cu documente incomplete . In ziua in care a fost sedinta am fost 

/hangiu


sunat de la inspectorat , am mers la inspectorat cu documentele mele si a fost 
avizata functionarea   . 
De  ce consiliul local nu are initiativa  sa initieze proiect de hotarare pe acesta 
tema ? 

 
D-l Oprescu Petre – Discutiile au fost facute in comisii pentru a intrat in 
legalitate , neavand documentele  necesare ? Documentele vi l-am  solicitat .  
Concret directorul  scolii a furat din documente ? 
 
D-l Marghioala Catalin  - La deschiderea scolii domule primar ati afirmat ca ati  
fost  personal in sedinta  de avizare . Ati afirmat ca dosarul  este incomplet  si ca 
consiliul local  trebuia sa initieze  un proiect de hotarare . 
Primarul este obligat de lege conform  procedurii emisa de minister  sa initieze  
proiect conform adresei nr.793052/16.06.2022( comunicata tuturor UAT-urilor 
din tara ) prin care se specifica  concret care sunt atributiile  in cea ce priveste  
initierea acestuui  proiect.  .  
Din anul 2019 nu ati introdus acest imobil in inventar  , aveati  termen 90 zile sa-
l  introduceti   . 
Conform  codului administrativ   toate bunurile sunt supuse inventarierii   si se 
publica pe site .  
Ce legatura are inventarierea  anuala cu inventarierea  domeniului  public si 
privat ?  
Cand faceti proiectul  de introducere a  gradinitei in inventar ?  
 
D-l primar – Comia de inventariere  anuala   nu  poate face inventarierea separat 
. Protocolul pe care l-am inaintat  de ce nu l-ati semnat  d-mna director ?  Procesul 
verbal  de receptie este  acel document  care da dreptul de administrare  . 
Documentele  sa le facem si  corect , dar nu politic .  
Comisia de inventariere  anuala a scolii a inaintat inventarul catre primarie ?   
 
D-na Dragomir  Mihaela -dr. scolii – Ati primit  de la scoala  inventarul chiar 
si  cu propunerile de casare . Scolile  din acesta comuna  nu sunt acreditate 
ARACIP , din 5 in 5 ani se face evaluarea perioadica, ( niciodata  nu s-a demarat 
acesta procedura ) . Pentru gradinita cu program  prelungit trebuie autorizatie  
provizorie data de  ARACIP ,printre alte doc se cere documentul   de dare in 
administrare al gradinitei .  
Codul administrativ   specifica cum se da o cladire din domeniul public  in 
administrare unei institutii publice .In  anul 2011 gradinita era  in alt sediu .  
Cum sa imi predati mie o cladire care nu este in inventar ?  
Protocolul pe care mi l-ati prezentat  este o ilegalitate .  
In luna aprilie v-am informat ca jurista  inspectoratului  a apreciat ca  acest 
protocul nu este legal .  
Din anul 2019   cand au intrat copii in scoala de  ce nu exista document de dare 
in administrare  ?  
Domnii  directori  anteriori mie v-a cerut acest inventar ? 



In cursul zilei de astazi ARACIP-ul  a comunicat prin adresa  concret  care sunt 
documentele necesare avizarii .  
Am fost acuzata ca am dosit documente ,care sunt acelea ? 
Copii sunt trecuti in SIR , distinct pe grupe. Criteriul ca un copil sa fie  primit la 
prelungit  este ca la parintii sa  aiba  serviciu.  La programul  prelungit initial au 
fost 18 copii , dar  restul sunt copii de la programul normal . Referitor la patuturi  
a vorbit  d-mna Ana  sa primeasca paturturi de la com Cerasu, nu dumneavoastra  
. Nu avem 31 de copii . 
Acum la programul  prelungit  avem 22 de copii  si la programul  normal 23 de 
copii . Acestea este adevarul .  
Ce raspuns ati primit dupa ce ati depus documentele  la inspectorat ?  
Va solicit sa gasim o solutie ca grupa  cu program prelungit sa functioneze , nu 
vreau sa  platesc o taxa de 12.000 lei  care ARCIP  si sa nu fie autorizata 
functioanarea . In acest moment fac plati  aferente utilitatilor acestei cladiri   fara 
sa o am data in administrare .  
Precizez ca inspectului  nu ii este necesara  acesta hotarare , acesta ne este 
necesara  la autorizarea ARACIP   . 
 
D-l Marghioala Catalin -Vreau sa  propunem o intalnire la care sa fie invitat 
primarul , partintii si consilieri  locali  si sa ajungem la un consens . 
  
D- l Oprescu Petre Concluzionand – D-l primar a fost cu un dosar complet  la 
inspetorat ,   sa ni se comunice  acel dosar . Nu se aproba prelungire daca nu 
depuneam dosar complet .  

 
D-l primar –  
In afara de documentele  ce le avea doamana director  s-a depus  doar un proces 
verbal de recpetie finala   .  

 
Diverse 
D-l presedinte: 

 
1. D-l presedinte   
 Informare catre  Prefectul jud Prahova  - o dau citire .  
 
 
 D-l Presedinte – Cine este de acord sa se transmita acesta adresa catre 
Institutia Prefectului ?  
Supun la vot  
Voturi pentru –9 (Carstocea Lavinia , Dafina Irinel  , Dinita Stefan , Hangiu 
Florentin , Mares Rocxana , Marghioala Catalin  ,Oprescu Petre,  Mirea Ovidiu si 
Pisaiu Ionut )  . 
Voturi împotrivă?2 (Catan Octavian   si Dumitrescu  Gheorghe )   
Abțineri? 1 (Popa Constantin) 
Vă mulțumesc ! 

/hangiu


 
D-l Popa  Constantin – consider ca primarul  nu a afacut abuzuri . 
D-l Marghiaola  Catalin – Ati  citit  in codul administrativ  nepunerea in 
aplicare a hotararilor consiliului local   este abuz in serviciu .  
 
Inscrieri cuvant  
 
D-l Ciulac Gabriel   
Va aduceti d-le primar aminte ca in sedinta   consiliului de administratie din anul 
2021 cand s-a propus infiintarea gradinitei cu program prelungit   i-ati promis  
d-mnei  director  Ratesu ca luati toate aprobarile legale . Ce ati facut in acest 
sens ?  
Ne acuzati pe mine si d-mna director , eu care am fost  ales de parinti  si nu  
suntem de acord cu dumneavoastra .  
Ce ati spus anul acesta  ca ati fost blocat de o grupare mafioata ?  
Eu nu fac politica , sunt  parinte . Dumneavoastra d-le primar sunte-ti om politic 
, atunci nu mai participati   la sedintele  scolii . 
La cel putin 10 sedinte  ale consiliuli de  administratie  v-am rugat sa faceti ceva 
pentru scoala acesta. Ce ati facut ?  
De ce nu ati achizitionat  buldo ? Aveti curaj sa mergeti cu mine la localitatile  
invecinate, toate aceste  unitati  au utilaje  ?  
 
D-l primar –  
La discursul meu de la deschiderea anului scolar  am fost aplaudat si mentin si 
astazi  ce am afirmat , pe cand  domnul  Oprescu a fost huiduit.  
Utilajul nu l-am putut achizitiona pentru ca nu are cine sa se urce pe el .  
 
D-l presedinte -  Muțumesc  colegilor  pentru participare ! 

 

   Președinte sedintă ,                                      Secretar general UAT ,        

   Oprescu Petre                                               Stanciu Camelia  

 


